
Crna Gora
SAVJET AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE MEDIJE 

Broj: 01-287/1 
Podgorica, 25.02.2019. godine

Z A P I S N I K
sa 223. sjednice Savjeta, održane 25. februara 2019. godine

Dvjesta dvadest treća sjednica Savjeta Agencije za elektronske medije (u daljem tekstu: SAEM) je 
počela u 13:30 sati.

Sjednici su prisustvovali članovi:

1. Ranko Vujović,
2. prof. dr Saša Knežević,
3. Edin Koljenović,
4. Rajko Todorović i
5. Budimir Damjanović.

Pored navedenih, sjednici SAEM-a prisustvovali su i: Abaz Džafić -  direktor Agencije i Ranka 
Novaković - sekretarka SAEM-a.

Sjednicom SAEM-a predsjedavao je predsjednik Ranko Vujović.

Usvojen je sljedeći
DNEVNI RED:

1. Zapisnici sa 221 i 222. sjednice;

2. Zahtjev za ostvarivanje prava iz Ugovora o radu;

3. Izbor direktora AEM;

4. Razno.

• Tačka 1: Zapisnici sa 221 i 222. sjednice 
Zaključak:

Usvojeni su zapisnici sa 221 i 222. sjednice.

• Tačka 2: Zahtjev za ostvarivanje prava iz Ugovora o radu
Direktor AEM Abaz Beli Džafić je dostavio zahtjev SAEM-u za ostvarivanje prava iz Ugovora o radu 

(akt br. 150/2 od 27.2.2015.godine).
SAEM je jednoglasno kontstatovao da bi, imajući u vidu višedecenijsko iskustvo i doprinos razvoju 

radio-difuznog i AVM sektora u Crnoj Gori, kao i društveno-ekonomske izazove sa kojima se suočava ovaj 
sektor, za AEM bilo značajno da se obezbijede uslovi za nastavak angažmana Abaza Belog Džafića. Shodno 
tome, upućen mu je poziv da razmotri predlog (shodno Ugovoru o radu, član 2) za dalji radni angažman u
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AEM u svojstvu savjetnika direktora za sistemski razvoj i implementaciju pravno-ekonomskog okvira za 
proizvodnju i pružanje AVM usluga. Takođe, SAEM se zahvalio na dosadašnjem profesionalnom radu u AEM.

Edin Koljenović se zahvalio na dosadašnjoj saradnji i istakao da su i sami kandidati za novog 
direktora AEM u svojim vizijama o razvoju sektora audiovizuelnih medijskih usluga u Crnoj Gori istakli da je 
AEM stabilna institucija od integriteta i zavidne reputacije.

Sasa Knežević je kazao da i dalje treba iskoristiti veliku radnu energiju i višedecenijsko iskustvo koje 
ima Abaz Beli Džafić.

Budimir Damjanović smatra da djela pokazuju koliko je Abaz Beli Džafić bio kvalitetan, da je AEM 
stabilna institucija i izražava veliku zahvalnost i zadovoljstvo što je dio Savjeta.

Direktor AEM je dostavio zahtjev o korišćenju prošlogodišnjeg odmora, s obzirom na to da je u 
posljednoj deceniji koristio samo jednom odmor, od nedelju dana. Zahvalio se na kvalitetnoj profesionalnoj 
saradnji sa Savjetom.

SAEM će sa budućim direktorom razgovarati o vrsti angažmana i ponudi za Abaza Belog Džafića. 
Nakon razgovora definisaće se ponuda i dostaviće se odgovor na zahtjev za ostvarivanje prava iz Ugovora o 
radu.

• Tačka 3: Izbor direktora AEM
Saglasno čl. 14. i 40. Zakona o elektronskim medijima i čl. 34. i 46. Statuta Agencije za elektronske 

medije, SAEM je, nakon objavljenog javnog konkursa za izbor direktora AEM od 10.1.2019.godine, obavio 
razgovore sa kandidatima: Snežanom Vučković, Goranom Vuković i Nikolom Ivanović.

SAEM je istakao da su svi prijavljeni kadidati izrazito kvalitetni i imaju dugogodišnje iskustvo u 
sektoru audiovizuelnih medijskih usluga u Crnoj Gori.

Tajnim glasanjem, u prvom krugu, jednoglasno je izabran Goran Vuković za direktora AEM i 
donešena je odluka o imenovanju. Mandat imenovanog direktora AEM traje četiri godine, počev od
1.3.2019.godine. Ugovor o radu sa imenovanim zaključiće se u roku od osam dana od dana donošenja ove 
odluke.

• Tačka 4: Razno
SAEM nije imao konkretnih tema po ovoj tački dnevnog reda.

Sjednica je završena u 14 sati. Sa sjednice će se poslati saopštenje za medije.

Zaključak:

Zaključci:

Zapisnik sastavila 
Ranka Novaković

Predsjednik 
Savjeta Agencije za elektronske medije
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